
Carnevali: Jest dystans, rozmawialiśmy o młodym na wymianę

News - ASRoma.pl

Otrzymaliśmy oficjalne potwierdzenie pogłosek, które krążą już od maja.

Roma negocjuje transfer Davide Frattesiego. Plotki potwierdził CEO

Sassuolo, Giovanni Carnevali, w wywiadzie na żywo dla Sky Sport. 

Carnevali odpowiadał na pytania z Rimini, gdzie odbyło się uroczyste

wydarzenie inauguracji letniego mercato 2022/2023. Tam też spotkał się

m.in. z Tiago Pinto. Zdaniem Sky Sport, Giallorossi oferują za młodego

pomocnika 20 mln euro, a Sassuolo żąda 25 mln. O tym, że są różnice w

cyfrach mówił właśnie Carnevali.

W jakim miejscu są negocjacje z Romą? Transfer może zostać zamknięty?

- Mamy z Romą bardzo dobre relacje, zrobiliśmy wspólnie wiele transakcji. Jest

ogromny szacunek, jeśli jest z ich strony wola pozyskania tego chłopaka, którego

uważamy za mocnego gracza i który gra w drużynie narodowej... wyznaczyliśmy

wartość, którą uznajemy za odpowiednią. Jest dystans, rozmawialiśmy o dołączeniu

karty jakiegoś młodego utalentowanego gracza. W styczniu kupiliśmy Ciervo,

zobaczymy. Zrobiliśmy to już z Pellegrinim, Politano, zobaczymy co się wydarzy.

Odpowiednim graczem na wymianę jest Bove?

- Roma ma ich wielu, jest Volpato, nie rozwodzimy się tylko nad jednym

konkretnym. Powiedziałem mu w zeszłym tygodniu, że "jeśli nie osiągniemy

porozumienia, odsuniemy na bok Frattesiego i i tak porozmawiamy o nabyciu

któregoś z wartościowych młodych". Bowiem gdy są interesujący młodzi gracze,

jesteśmy pierwszymi, którzy są nimi zainteresowani. 

Liczby transakcji?

- Mogę powiedzieć jedno, kwoty nie są przesadzone, nie są być może na poziomie

naszej ligi, ale innych tak. W negocjacjach nie jesteśmy tak odlegli między tym

czego żądamy i co oferują oni. 
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